

整合信息化平台在肝科门诊护理专科中的应用

朱育秀

上海中医药大学附属龙华医院 上海 200032

【摘要】:目的:探讨肝科门诊护理专科应用信息化平台的效果。方法:选取2019年1月-2019年12月肝科门诊护理专科46例患者为对照组,选取2020年1月-2020年12月肝科门诊护理专科46例患者为观察组。结果:观察组患者护理时间、护理满意度、护理质量、护理安全等方面均优于对照组。结论:肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。

【关键词】:肝科门诊;信息化平台;护理专科;应用效果

Application of Integrated Information Platform in Outpatient Nursing Specialty of Liver Department

Yuxiu Zhu

Longhua Hospital Shanghai University of Traditional Chinese Medicine Shanghai 200032

Abstract: Objective: To explore the application effect of integrating the information platform in the outpatient nursing of liver department, and to provide valuable reference materials for the outpatient nursing of liver department. Methods: This study was carried out in our hospital in a controlled manner. A total of 46 outpatients in the liver department during the period from January 2019 to December 2019 were selected as the reference group (the nursing intervention integrating the information platform was not implemented), and a sample of 2020 During the period from January to December 2020, 46 outpatients in the liver department were selected as the observation group (the nursing intervention integrated with the information platform was implemented), and the application effects of the two groups in the outpatient nursing specialty were compared. Results: The time of each index in the observation group was shorter than that in the control group ($P < 0.05$); the incidence of adverse nursing events in the observation group was lower than that in the control group ($P < 0.05$); the patients in the observation group scored higher on each index of nursing work quality than the control group ($P < 0.05$); the nursing satisfaction of the observation group was higher than that of the control group ($P < 0.05$). Conclusion: The application of the integrated information platform in the outpatient department of liver department can standardize and process outpatient nursing process, greatly shorten the patient's visit time, and significantly improve the nursing quality of nursing staff, thereby effectively reducing the number of patients. It can reduce the occurrence of nursing adverse events, and also improve the recognition and satisfaction of patients with the quality of nursing work.

Keywords: Liver department; Integrated information platform; Nursing specialty; Application effect

肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。

肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。

1 对象和方法

1.1 研究对象

选取2019年1月-2019年12月肝科门诊护理专科46例患者为对照组,选取2020年1月-2020年12月肝科门诊护理专科46例患者为观察组。结果:观察组患者护理时间、护理满意度、护理质量、护理安全等方面均优于对照组。结论:肝科门诊护理专科应用信息化平台,能有效提高护理质量,缩短护理时间,提高患者满意度,降低护理风险。

窟 以	同	侑 嬢	勿 啼	や 偷	乙 嬢	■ テ
復 僊 窟	24	05,47 /,31	06,71 .,63	04,74 0,/0	05,65 /,01	05,13 0.,4
㊦ 啞 窟	24	/6,13 0,36	/6,50 0,1/	/5,16 0,61	/5,54 0,52	/4,75 1,/2
<i>r</i>	+	0/,//66	06,/110	/6,1530	00,61.3	/6,5242
<i>N</i>	+	.,.,./	.,.,./	.,.,./	.,.,./	.,.,./

宦 ₁	同	施兑 均刷	佢咤均刷	均刷	均刷美
復僂 宦	24	1/ 暨45,17際	/2 暨1.,21際	/ 暨0,/5際	23 暨75,61際
⑤堦 宦	24	/5 暨14,74際	00 暨25,61際	5 暨/3,00際	17 暨62,56際
∴ ⁰	+	+	+	+	/.,504
N	+	+	+	+	.,./

(ㄅ)掂剝捌徕端璋拏兮懷拏傲兮呖塵^L 后ㄣ勿憚忙靡嚶
 兜她庇(ㄅ)讐教猛逞^L 璽璋▶ ㄗざ刻勵唛徕端璋掂^ビ(ㄅ)夔悚在
 她后^μㄣ兢响罍^丁勿憚憊× 她ざ刻ㄗ兜^μㄱ[↑] ㄱ[↑] 懇シ[▼] ㄱ[↑]
 剝儿她^ㄱ端讐^ㄱ掂^ㄱ拏堡^L 啊ざ刻ㄗ婺^ㄱ元^ㄱㄱ^ㄱ子^μ岫^μ靡^ㄱ城^ㄱㄱ^ㄱ
 后^μㄣざ刻ㄗ兜^μㄱ^ㄱ她^ㄱㄱ^ㄱ孃^ㄱ憚^ㄱ孳^ㄱ奎^ㄱㄣ凡ざ兜^μㄱ^ㄱ子^ㄱㄱ^ㄱㄱ^ㄱㄱ^ㄱ
 (ㄅ)ㄱ^ㄱ■ Gy ㄱ^ㄱ子^ㄱ懇● 僚徕拏ざ刻ㄗ兜^μㄱ^ㄱ讐^ㄱㄱ^ㄱ 岫^ㄱ憚^ㄱ拏兮勿憚^L
 ㄱ^ㄱ憚▶ 勵^ㄱㄱ^ㄱ关璽讐^ㄱ 慥^ㄱㄱ^ㄱ号亂拏兮勿憚^ㄱ兜^ㄱㄱ^ㄱ忙^ㄱ靡^ㄱ她^ㄱ妻^ㄱ她^ㄱㄱ^ㄱ
 嗔^ㄱㄱ^ㄱ嚶^ㄱㄱ^ㄱㄱ^ㄱ慥慮岫^ㄱ憚^ㄱ拏兮勿憚^ㄱ■ Gy 倣^ㄱㄱ^ㄱㄱ^ㄱ岫^ㄱ憚^ㄱ拏兮她^ㄱㄱ^ㄱ
 兮ㄣ傲兮ㄣ腔呼ㄣ家^ㄱㄱ^ㄱ僚^ㄱ減ㄣ搆^ㄱㄱ^ㄱ巡^ㄱ速ㄣ俯兮僚^ㄱ后▶ 帶^ㄱ裔^ㄱ
 ㄱ^ㄱ擲^ㄱ搖^ㄱ佛^ㄱ佛^ㄱㄣ創^ㄱ家^ㄱ讐^ㄱㄱ^ㄱㄱ^ㄱ后^ㄱㄱ^ㄱ勵岫^ㄱ憚^ㄱ拏兮她^ㄱざ刻ㄗ兜^μㄱ^ㄱ她^ㄱ

[3] 晓嫱ツ,教八(七),倂堅(一),嫱.后μざ刻斗兜μA伉嫱
 嫱拏怱勿墀^L 嫱¹ 她关璽[J].墀▶(日)拏,2021,21(9):1424
 -1426,1429.